
 

 

 

 
 

 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-10-06 i PRO-gården med Corona-avstånd 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Christina Borefur, 
Pelle Söderlund, Britt-Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Monica 
Olofsson, Ingegerd Nilsson och Christer Eriksson. 
 
Anmält förhinder: Eva Kilén. 

 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2020-09-01 lades till handlingarna. 
 

§4     PRO-gården. 

- Inte några aktuella uthyrningar. 

- Meta beställer almanackor till styrelsen (de som vill ha). 

- Inget annat aktuellt vad gäller PRO-gården. 

§6 Nya medlemmar, avgående. 
           - 1 medlem avliden. 
 - 2 nya  medlemmar. 

§6 Ekonomin 
- Britt säger att ekonomin är hyfsad. 
- Lotterierna rullar på. 

§7 Rapporter 
- Utskick 14 september. 
- Kulturgatan 3 september, mycket intressant och givande.  
- Svamputflykterna har avslutats. 



 

 

 

- V 86 9 sept. och 23 sept. Som vanligt spännande. 
- Bokcirkel 16 september. 
- Månadsmötet med mannekänger 29 sept. 35 medlemmar  
      slöt upp på aktiviteten. 
- Tapetserarcirkel 1 oktober, 7 st. deltagare. 

§8  Kommande aktiviteter 
- V-86 7 okt., 21 okt. 
- Bokcirkel 21 okt. 
- Studiecirkel, klä om stolar. 
- Bildletartävling, den är på gång, final till novembermötet. 
-  Styrelsen beslutade att: Höja priset på kommpendiet till   
40:-  
- Månadsmöte 27 okt., verksamhetsplanering via enkät som 
     kommer med nästa utskick. Samling med underhållning av  
     Berndt  Stende, i Svenska kyrkans lokaler, som vanligt med 
     anmälan. PRO kommer att servera 75-årsbakelse. 
- Julbord? Styrelsen funderar över olika lösningar till nästa 
möte.        

 § 9  PRO Samorganisationen och distriktet 
- Pelle har varit på möte, inget speciellt att rapportera, ev    
medlemsvärvningstävling. 
- Utskick från Riks om ”Dispens från stadgarna", lades till 
handlingarna. 
- Riks: Nationell friluftsdag 21 oktober, styrelsen beslutade att 
slå ett slag för promenaderna med Emå-kyrkan istället. 
- Samorganisationens höstmöte blir ett styrelsemöte 13 nov. i 
Nässjö. ( Bara 2 möten/år). 
- Distriktets höstmöte blir ett capsulanmöte 1-15 nov. 
- Distriktet m.fl.: ”Våld i nära relationer”och ”ofrivillig 
ensamhet” utbildningsdagar och föreläsningar, lades till 
handlingarna. 
Region Jönköpings län: ”Hälsoguide MAT” 19 nov., lades till 
handlingarna. 
- Distriktet: Intervjua 90-åringar om deras levnadssituation, 
lades till handlingarna. 

 



 

 

 

§10 KPR 
- Ingegerd möte 23 sept., rapporterade:  

- Sandsjöviks trygghetsboende, 10 av 21 lägenheter är lediga. 
Sandsjö värdshus kan leverera lunch och affären i Sandsjöfors 
leverera varor till de boende, om så önskas.  

- Inte några Corona-fall på boenden bara i hemtjänsten.  
Digitalisering på boende, skrivelse från Nässjö kommun. Vi 
tar upp det nästa styrelsemöte 
Palliativ vård: de anhöriga ska vara mera involverade. 
Kostavtal: samma matsedlar i hela kommunen. 
Digital tipspromenad” X-rundan”: via  nerladdning av app, 
nya frågor varje vecka. Styrelsen beslutade att tacka nej. 

§11  Hemsidan 
- Ny hemsida, den fungerar.  

§12 Övriga frågor 
- Pecke polis: underhållning om bedrägerier, försöka boka till      
våren. 
- Caroline Strömqvist, fysioterapeut: Möte 7okt. kl. 15.00 i 
Emå-kyrkan, Monica och Christina går på detta. 
- Influensavaccinationköbildningsvakt: 3 nov., Christina, 
Monica, Pelle och Britt anmälde sig. 
- Britt presenterade ett budgetförslag. 

§13 Nästa möte 
- Tisdagen den 3 november 2020 kl. 10.00. 

§15 Mötet avslutas 
  Meta avslutade mötet. 

 

 

Sekreterare   Justeras 


